深圳市帕骐电子科技有限公司

产品部-10新品上架描述表--VE0002Y 
Key Features

(Red marked content must be show on Listing Title or Bullet Point.)

产品描述（字体颜色为红色代表要填写在标题或者短描述。）
1.经典撞色设计，弧形更方便握持。快速扫描故障代码，找出问题并可能修复，节省更多时间和金钱。
With its classic contrast color and ergonomic design, it is convenient for you to hold it during using. It can read the error code at lightning speed, figure out the problem and perhaps fix it. Save time and money.
2.支持大部分基于1996年美国，2000年以后的欧盟和亚洲汽车，以及更新的 OBD II & CAN 国产或进口汽车。支持英语、德语、法语、西班牙语，意大利语和荷兰语。

Supports almost all American vehicles since 1996, European and Asian vehicles since 2000, and latest OBD II & CAN domestic or import vehicles. Languages include English, Germany, France and Spanish, Italian, and Dutch.

3.柔软凸起按键设计，手感好&更耐用，独立设计一键DTC，操作更简单。外壳材质更坚固，抗跌落，耐摔。

Durable and soft hand feeling button. Independent button DTC makes operation simpler. The outside frame material is solid and broken-resistant.

4.扫描仪配有3寸超大LCD 显示器 (市场上普遍是2.4寸)，具有白色背光和对比度调节功能，可直接显示测试结果。配备了一根的电源线，电源线由柔性绝缘体制成，更安全。无需任何电池或充电器，直接从车载OBDII数据链路连接器获取电力。

Equipped with 3 inch LCD monitor (others in the market is 2.4 inch), and it has white background light and contrast adjustment. The diagnosis will show on the monitor in a minute. The package includes a power cable which is made of a kind of flexible insulator. It does not need any battery or charger, directly access electricity from the OBDII Data Link Connector in your vehicle.
容易确定发动机指示灯的原因。I/M 监控准备测试，关闭 MIL (检查发动机指示灯)并查看冻结帧数据。读取硬 (内存) / 挂起(间歇) 和历史代码，并显示定义。

It can easily to diagnose the indicator light issues. I/M monitor readiness test, turn off the MIL (check engine light) as well as view freeze frame data. Read hard (memory) / pending (intermittent) and historic codes and show definitions.
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